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Interpelláció

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Advertum- gate? — El a kezekkel a magyar labdarúgástól” címmel a Házszabály 90 . §-a

alapján interpellációt kívánok benyújtani Dr . Veres János pénzügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hónapok során nagy vihart kavart az 5,2 milliárd forintról szóló kormánygaranci a
vállalása, melynek kedvezményezettje az Advertum kft . Az Advertum és az általa tulajdonol t
gazdasági társaságok piaci helyzete rendkívül zavaros . Egyik társaságuk ellen éppen a
napokban kezdeményezett felszámolási eljárást az ORTT, mivel több mint száz milli ó
forintos adósságát többszöri felszólítás ellenére sem rendezte a cég .
A kormányhatározat alapjául egy olyan általunk ismeretlen konstrukció szolgált, amel y
szerint a magyar hivatásos labdarúgó liga APEH felé fennálló tartozását az Advertu m
átvállalja. A 3,1 milliárd forintos adósságrendezés hitelből történne, melynek visszafizetésé t
az MHLL által biztosított reklám és közvetítési jogokból rendeznék .
Az Advertum a sportmarketing terén teljesen ismeretlen . Semmiféle referenciával nem
rendelkezik . Ismereteink szerint az MHLL-lel a mai napig nem állapodtak meg a marketin g
jogok átvételér ő l .

Kérdezem Miniszter Úrtól :

Milyen indokok alapján választották az Advertum Kft-t a kormánygarancia
kedvezményezettj ének ?
Igazak-e azok a híreszelések, melyek szerint az Advertum és érdekeltségében tartozó cége k
MSZP közeli vállalkozások?
Miért van szükség strómancégre, az Advertumra? Miért nem állapodtak meg közvetlenül az
MHLL-el.



Figyselembe vették-e a kormányrendelet meghozatalakor az Advertum labilis pénzügy i
helyzetét? Milyen garanciát látnak az Advertum által felvett hitel visszafizetésére ?
Várom válaszát .

Budapest, 2008 . október 8 .

Bánki Erik
országgyű lési képviselő
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